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Tarayıcınız güncel değil

FETÖ kumpasında 8 ay hapis yatan Mosturoğlu: "3 Temmuz Kumpası ile
Fenerbahçe'nin canına kast edilmiştir"

3 Temmuz 2011’de Şike kumpası sürecini unutmayan Fenerbahçe özel bir klip
yayınladı...

Bu günden tam 8 yıl önce, FETÖ’cü hakim ve savcılar tarafından Fenerbahçe Spor Kulübü’ne Şike Kumpası kuruldu.
FETÖ’cü hakim ve savcılar tarafından Fenerbahçe Kulübü eski Başkanı Aziz Yıldırım’ın da aralarında olduğu Fenerbahçeli
yöneticiler hapse atıldı. Fenerbahçe Kulübü bu süreçte taraftarıyla ve yöneticileriyle FETÖ’ye direndi.

Bir dönem Fenerbahçe Spor Kulübü’nde asbaşkanlık görevi dahilinde hukuk işleri ve dış ilişkiler sorumluluğu görevini de
üstlenmiş olan Şekip Mosturoğlu, 3 Temmuz Kumpası’nda yaşadıklarını anlattı.

Deplase Dergisi’ne konuşan Mosturoğlu, 3 Temmuz Kumpas sürecinin hala devam ettiğini, mevcut iklimin Fenerbahçe’ye
karşı bir iklim olduğunu ifade etti.

3 Temmuz Kumpası ile 8 ay hapis yatan Mosturoğlu, bu kumpas ile Fenerbahçe’nin canına kast edildiğini, kumpas sonrası
kulübün ekonomik sıkıntılar içerisine girdiğini dile getirdi.

İşte Deplase Dergisi’nde yayımlanan Şekip Mosturoğlu söyleşisi:

-3 Temmuz Kumpasının 8. yıl dönümünü yaşadığımız bugünlerde sizin için 3 Temmuz 2011 gününün sizin için
unutamayacağınız anı neydi?

3 Temmuz 2011 gününe dair somut bir anım yok. Ancak bugün geriye dönüp baktığımda Türkiye tarihinde bizlerin
karalandığı, itibarsızlaştırıldığı kadar yoğun ve uzun bir medya çalışması yapılan bir başka dönem olamayacağını
düşünüyorum. Bu dönemin tüm aktörleri, haklarında yapmış olduğumuz onlarca suç duyurusuna rağmen, o günlerden ve
yaptıklarından hiçbir sorumlulukları yokmuş gibi bugün hala medyada kendilerine alan bulabiliyorlar. Maalesef her zaman
dediğim gibi spor medyasında ve bizzat sporda bu hain örgütün unsurları halen varlıklarını koruyorlar, bunlar mutlaka
ortaya çıkarılmalı ve temizlenmelidir. Aklıma şu anda gelen o döneme ilişkin belki de ilk anı taraftarlarımızın caddeden
boğaz köprüsüne yürümesi ve Fenerbahçe’ye ve bizlere kurulan kumpasa isyan etmesi ve sarı lacivert bir duvar gibi
göğsünü FETÖ’nün karanlık varlığına karşı siper etmesidir. Buna ilişkin haberler o gün televizyonlarda; Fenerbahçe
taraftarının bizi desteklemekten vazgeçtiği, köprüde sona eren cadde yürüyüşüne desteğin ve katılımın son derece zayıf
olduğu şeklinde küçültülerek veriliyordu. O akşam, kendisi de avukat olan eşim beni ziyarete geldi ve katılımın yüzbinlerle
ifade edildiğini söyledi. Yalnız olmadığımızı o an anladım. Dışarıda büyük bir direniş doğmuş ve mücadeleye başlamıştı.
İşte o zaman içimde umut ve direnmek için güç oluşmaya başladı.
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-3 Temmuz Şike Kumpası davasının geleceğini nasıl görüyorsunuz? 27 Mayıs’ta Silivri’de ki son davaya o dönemin
mevcut yönetimi olarak tam kadro katıldınız, davanın gidişatını o gün nasıl gözlemlediniz? Fenerbahçe’yi neler bekliyor?

Kumpas Davası ile ilgili olarak Fethi Bey ile görüşüyorum, konuşuyoruz. Kumpas davasının takip şekli bizim dönemimizde
biraz daha farklıydı. Kumpas davasının başlangıcında, kulüp üyesi olan, avukatlarla geniş katılımlı bir toplantı yapmıştık.
Bu toplantıya başkan ve yönetimimiz katılmıştı. Bu toplantılarda davanın takibine ilişkin bir yol haritası ve ilkeler belirlendi.
Bu ilkelerden en önemlisi davaya müşteki olarak Fenerbahçe’nin katılmasının sağlanmasıydı. İlk duruşmadan itibaren
bunun mücadelesi verildi. Mahkeme Fenerbahçe’nin suçtan zarar gören mağdur sıfatını kabul ederek davaya taraf
olmasına karar verdi. Bu yüzden bizim dönemimizde ben duruşma salonunda, şikâyetçi olarak değil, mağdur Fenerbahçe
Spor Kulübü avukatı olarak oturuyordum. Sorgulara katılıp, dilekçeler veriyor, beyanda bulunuyordum. Bu şekilde tüzel
kişiliği olan Fenerbahçe Spor Kulübü, duruşmada vücut bularak davayı adeta bizzat kendisi takip ediyordu. Kolektif bir
karar olarak daha en başında belirlenmiş olan ilkemizin gereği bütün duruşmalara Fenerbahçe Spor Kulübü avukatı olarak
ben katıldım. Başkanımız Sayın Aziz Yıldırım, gelmesini istediğimiz bütün duruşmalara bizzat gelerek duruşmalara katıldı.
Benim fikrim gönüllülerden oluşan geniş bir hukuk kadrosu ile davanın takip edilmesi ve anlık gelişmelerin, duruşma
günlerinin, duruşmalarda olup bitenin camiamızla paylaşılmasının sağlanacağı bir iletişim platformunun kurulmasıdır.

Bu davada bizim adlarımız olsa da dava bizim şahsi davamız olmaktan çok Fenerbahçe’nin davasıdır. Bu yönde müşterek
bir anlayış ve duruşun olmaması ya da sağlanamaması halinde hukuki süreç sonunda başarılı olabilmek mümkün değildir.

“3 TEMMUZ KUMPASI İLE FENERBAHÇE’NİN CANINA KAST EDİLMİŞTİR”

-Bu davanın Fenerbahçe’ye etkileri her alanda oldu fakat bugün geldiğimiz noktada ‘ekonomik’ etkisinin çok daha büyük
olduğunu görüyoruz. Ekonomik etkinin boyutları ne derecedeydi, bizi bu konu hakkında biraz bilgilendirir misiniz? 

3 Temmuz Kumpasının görünmeyen ve fakat eninde sonunda hissedileceğini daha en başından itibaren öngördüğümüz
etkisi, kulübün ekonomik parametreleri üzerine olan etkisidir. 3 Temmuz kumpası ile Fenerbahçe’nin canına kast edilmiştir.
Bu kumpasın temel sebebi Fenerbahçe’yi yok etmek, bitirmektir. Bu da ancak Fenerbahçe’nin ekonomik varlığı üzerine
vurulacak büyük bir darbe ile mümkün olabilecektir.  Nitekim böyle de olmuştur.  3 sezon UEFA’dan men edilmek,
hakkedilmiş katılım paylarını alamamak, sponsor desteğini kaybetmek, maç gelirlerinde meydana gelen azalmalar, ticari
ürün satışında meydana gelen büyük düşüş bu kumpasın Fenerbahçe’ye vurmuş olduğu ağır darbelerdir. Ayrıca kumpasın
camiamız üzerindeki sosyolojik etkilerinin giderilmesi, taraftarın azalan motivasyonunu güçlü tutabilmek için bu dönemde
özellikle futbol şubesine ve basketbol şubesine daha büyük yatırımlar yapılmıştır. Bu yatırımlar hali ile giderlerin artmasına
sebebiyet vermiştir. 3 Temmuz sonrasında, bu örgüt ile maalesef özellikle futbolun yönetiminde ve spor medyasında hiçbir
şekilde mücadele edilememiş, bu yapıya dahil unsurlardan özelde futbol genelde spor dünyası temizlenememiştir. Bu
yapıya dahil unsurlar, rakibimiz kim olursa olsun adil olmayan yönetimlerle sahada hep karşımızda olmuşlardır. Hata ile
izahı mümkün olmayan sistematik hakem kararları, kurul kararları hep aleyhimize olmuştur. Şampiyonluk yarışını bizzat
etkilediğine inandığım   bu kararları alanlar, kaçan şampiyonlukların ve buna bağlı olarak kaybedilen gelirlerin baş
sorumlusudur. Sahada durdurulamadığımız durumlarda da 12 Mayıs’ı, 4 Nisan’ı tertip etmişlerdir. Her biri kendi içinde başlı
başına komplo ve kumpas olan bu hadiseler ile Fenerbahçe’nin yolu hep kesilmiştir. Bu yüzden maalesef Fenerbahçe’nin
olası sportif başarıları ve bu başarılara bağlı gelirleri olumsuz yönde etkilenmiştir. Bugün yaşanan ekonomik temelli
sorunlarımızın ana sebebi bana göre budur.

-Bugün bu kumpası kuran, yazan ve işleme koyan herkes ya ceza evinde ya da firari. Ben bu isimlerden ziyade size bu
işin UEFA ayağını sormak istiyorum, dönemin UEFA başkanı Michel Platini rüşvet iddiaları ile gözaltına alındı zaten bu
olaydan önce UEFA başkanlığından adeta al aşağı edildi. Siz o dönemde UEFA’nın uygulamalarını ve yaptırımlarını nasıl
yorumluyorsunuz? UEFA ve Platini temiz mi? 

3 Temmuz sürecinin soruşturma ve kovuşturma süreçlerinde yer alan hakim, savcı, polislerin pek çoğu, bugün, adalet
önünde sanık koltuğuna oturmuştur. Bir bölümü ise firardadır. Adalet önünde sanık durumunda olanların büyük bir kısmı
başka davalarda da örgüt ve örgütsel faaliyetlerinden dolayı cezalandırılmıştır. Beraat etmiş olduğumuz davamızın
Yargıtay’da ki inceleme süreci henüz aradan geçen uzun sürede henüz tamamlanamamıştır. Bize kurulan kumpas ile
alakalı davamız da hala sürmektedir. Ayrıca HSK’da son aşamasına gelmiş bir suç duyurusu dosyamız bulunmaktadır. Yine
sivil unsurlarla ilgili yapılmış ancak henüz hiçbir işlem yapılmamış bir suç duyurusu bulunmaktadır. 12 Mayıs ve 4 Nisan ile
ilgili de süren soruşturmalar da halen sonuçlanmamıştır. Bütün bu dosyalar, Fenerbahçe’ye kurulan kumpasın
büyüklüğünün ve kapsamının anlaşılması için yeterlidir. Buna rağmen hala kumpas olgusunu sorgulayanların, FETÖ ile
ilgili düşüncelerinde samimi olmadıklarını düşünmek gereklidir. Sürecin TFF ve UEFA ayağı da önemlidir. UEFA’nın konu ile
ilgili olarak yürüttüğü soruşturmalara TFF’den kimlerin ne şekilde destek oldukları maddi delilleri ile sabittir. UEFA’nın da
Olimpiakos örneğindeki yaklaşımı ile bize yaklaşımı arasındaki farklıklar çok açık bir şekilde gözükmektedir. Bütün bunları
UEFA ve FIFA’da yaşanan son gelişmeler ışığında değerlendirdiğimizde kumpasın oralara da sirayet etmiş olduğunu
düşünmemizi gerektiren sebeplerin yeterince mevcut olduğunu düşünüyorum.

Ancak bu çok büyük ve karmaşık bir konudur. Bugünden yarına kısa sürede çözümü mümkün değildir. Sabırla ve kararlılıkla
takip edilmelidir. Önümüzdeki günlerde belki de yıllarda spor alanında FETÖ’ye karşı devletimizin başlatacağı kapsamlı bir



mücadele ile konunun her yönü ile anlaşılması mümkün olacaktır. Bunun için ilk günkü heyecanımızı ve inancımızı
kaybetmeden süreci takip etmemizde büyük yarar bulunmaktadır. Bu mücadele adı bilinen ve bilinmeyen binlerce
Fenerbahçelinin başlatıp, büyüttüğü ve sonrasında milyonlarca bireyden oluşan geniş Fenerbahçe ailesinin sahip çıkarak
sürdürdüğü kutsal bir mücadeledir. Mücadele içinde süren uzun yıllarda gözyaşı döken, üzülen çocuklarımızın,
kardeşlerimizin döktükleri gözyaşının elbet bir bedeli olacaktır. Bu bedel son kuruşuna kadar ödettirilene dek bu mücadele
sona ermeyecektir.

“MEVCUT İKLİM FENERBAHÇE SPOR KULÜBÜ’NE KARŞI YARATILMIŞ BİR İKLİMDİR”

 -3 Temmuz Şike davası’’ ‘’Şike Kumpası’’ davasına evrilmeden önce ve evrildikten sonra birçok kez Fenerbahçe’nin
başına gelen bazı hadiseleri hem siz hem de yönetim kurulu ‘bu olaylar 3 Temmuz’un devamı olarak’ lanse etmişti. Sizce
günümüzde halen 3 Temmuz’un devam ediyor mu, bitti mi?

Bu soruya cevap verdim. Cevabıma şunu ilave etmek isterim. Bizler yönetimde iken bu söylemi çok tekrarladığımız için
zaman zaman camiamız içinde çok eleştirildik. Kaçan şampiyonluklara, sportif performanstaki olumsuzluklara bahane
yarattığımız söylendi. Her şeyi 3 Temmuz’a bağlamayın diyenleri bugün gibi hatırlıyorum. Yönetimden ayrıldığımız bir yılın
sonunda Sayın Ali Koç ve ekibi “yeniden” sloganı ile ortaya çıktı. Olaylara olumlu bir bakış açısından bakarak farklı bir
davranış biçimi ortaya koymaya çalıştılar. Bir süre sonra onlar da gördüler ki mevcut iklim Fenerbahçe Spor Kulübü’ne karşı
yaratılmış bir iklimdir. Hatta Ali Bey mevcut futbol düzenini kurgulanmış bir düzen olarak değerlendirdi. Bizim yıllarca karşı
karşıya olduğumuz, dillendirdiğimiz, mücadele ettiğimiz, çoğu kez bu mücadelemizden dolayı eleştirildiğimiz düzen tam da
bu kurgulanmış düzendir. Sadece bir yılın sonunda Ali Bey de bunu görebilmiştir. Kurgulanan düzenin hangi zamansal
dönemde kimin yararına olduğunun hiçbir önemi yoktur. Önemli olan bu kurgunun varlığıdır. Yine önemli olan bu kurgunun
daima Fenerbahçe’ye karşı olduğudur. Bunun içindir ki Fenerbahçe’nin şampiyonlukları her şeye rağmen kazanıldığı için
diğer şampiyonluklardan daha değerlidir. Bu kurgulanmış düzende ise büyük ölçüde hakim olan bu karanlık güç olmuştur.
Bu itibarla ben bu sürecin hala devam ettiği ve sonlanmadığı düşüncesini güçlü olarak hissediyor ve düşünüyorum.
Geçtiğimiz sezonun, “her şeyi 3 Temmuz’a bağlamayın”, “3 Temmuz’u mazeret olarak ileri sürmeyin “diyenlere de değerli bir
tecrübe kazandırdığını düşünüyorum.

"3 TEMMUZ BİR KUMPASTIR MİLYONLARCA TARAFTARIMIZLA YERLE BİR EDİLEN"

3 Temmuz 2011’de Şike kumpası sürecini unutmayan Fenerbahçe özel bir klip yayınladı.

Fenerbahçe sosyal medyadan bir video klip yayınlandı. "3 Temmuz bir kumpastır, milyonlarca taraftarımızla yerle bir edilen"
ifadesinin kullanıldığı açıklama, şu şekilde son buldu:

"Yoğurulduğu Atatürk sevgisi, sahip olduğu milli değerlerin gücü, milyonların bağlılığıyla dimdik duran Fenerbahçe'yi, şike
kumpasıyla yıkmak, yok etmek, 'kendilerine mahkum etmek' istediler. Ve 3 Temmuz kumpasında, Fener'in ışığı, milyonların
uyanışı, bir ülkenin ayağa kalkışı oldu! Bugün bir kez daha daha yüksek ses ve inançla '3 Temmuz bir kumpastır,
milyonlarca taraftarımızla yerle bir edilen! Sonsuza dek #YAŞAFENERBAHÇE'"

İşte o video:
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https://www.odakitap.com/sari-lacivert-ofkeli-adam-aziz-yildirim-aytunc-erkin/9786059908870




© 2021, Oda TV. Tüm haklar saklıdır.

ANA SAYFA

YAZARLAR

VİDEO

FOTO GALERİ

ARŞİV

KATEGORİLER

   

Fenerbahçe'den 3 Temmuz videosu arşiv

İletişim

Haber Merkezi: 0 216 449 32 00

Faks: 0 216 449 32 00

Mail: info@odatv.com

İletişim

Künye

Gizlilik Sözleşmesi ve Koşullar

Mobil Uygulamalar

Reklam

Reklam: 0 216 449 32 00

reklam@odatv.com

https://odatv4.com/etiket/fenerbahceden-3-temmuz-videosu
https://odatv4.com/etiket/arsiv
mailto:info@odatv.com
https://odatv4.com/sayfa/kunye
https://odatv4.com/sayfa/gizlilik-sozlesmesi
https://apps.apple.com/us/app/odatv-mobil/id917422876
https://play.google.com/store/apps/details?id=com.odatv.app&hl=tr
mailto:reklam@odatv.com
javascript:void(0);
https://odatv4.com/
https://odatv4.com/index
https://odatv4.com/yazarlar
https://odatv4.com/video-galeri
https://odatv4.com/foto-galeri
https://odatv4.com/etiket/arsiv
javascript:void(0);
https://facebook.com/odatv
https://twitter.com/odatv
https://www.youtube.com/channel/UCV8cU-Vdj1Cra6a2Eqco7EQ
https://www.instagram.com/odatvresmi


https://apps.apple.com/us/app/odatv-mobil/id917422876
https://play.google.com/store/apps/details?id=com.odatv.app&hl=tr

	FETÖ kumpasında 8 ay hapis yatan Mosturoğlu: "3 Temmuz Kumpası ile Fenerbahçe'nin canına kast edilmiştir"

